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April doet wat 'ie wil! Ook in Gouda! 
 
In de Goudse politiek was april de maand 
van het vervolgdebat over Koudasfalt. Ook 
kwam een onderzoek uit naar de PWA-
kazerne en kondigde de NS met 
wethouder Niezen aan dat de NS-poortjes 
op het centraal station per juni sluiten.  
 
Speerpunten van het CDA lagen deze 
maand vooral bij de behandeling van het 
veiligheidsbeleid en het mobiliteitsbeleid. 
Maar ook in het groenonderhoud, gezien 
de bezuiniging van maar liefst 5 ton die 
het college op het onderhoudsniveau 
groen doorvoert. Het CDA is het daar niet 
mee eens. 
 
Daarnaast het positieve nieuws dat Marco 
Kastelein is benoemd tot 
Hoogheemraadschap. En onze oud-
fractievoorzitter Mea Hiskes werd 
geridderd voor al haar bewezen 
diensten! En is koningsdag 2015 voorlopig 
de laatste keer geweest dat de kinderen in 
Gouda ballonnen konden oplaten? Het 
laatste woord is er nog niet over gezegd. 
 
Inmiddels is het alweer mei en dat 
betekent herdenken, vieren, Hemelvaart 
en Pinkster! Het geeft ruimte voor 
bezinning en brengt inspiratie met zich 
mee. Dat wensen wij u allen toe! Voor 
elkaar!  
 
Fractie CDA Gouda; Huibert van Rossum, 
Teun Hardjono, Eppy Boschma en Martijn 
van der Wind 
 
CDA Gouda boekt succes 
Gouwenaars krijgen onvoldoende 
terugkoppeling van hun meldingen bij het 
Meldpunt Openbaar Gebied en kunnen 
niet via social media meldingen 
doorgeven. Dat moet anders. Een voorstel 
daartoe van raadslid Eppy Boschma is 
met brede steun aangenomen in de raad.  

Koudasfalt; nee niet zo!  
CDA Gouda heeft bij monde van Teun 
Hardjono in de raad helder gewezen op de 
risico’s van de aankoop van het terrein 
door de gemeente. Aankoop van 
Koudasfalt door de gemeente is een 
project waarvan je de uitkomsten niet kunt 
overzien. Niet als het gaat om de 
bodemvervuiling en ook niet als het gaat 
om de daarmee gepaard gaande 
financiële risico’s. De ‘businesscase’ is 
niet sluitend. Desondanks gaf een 
meerderheid in de raad groen licht aan 
wethouder Bergman om te gaan 
onderhandelen met de eigenaar van het 
terrein over aankoop. Eigenlijk schreef die 
meerderheid een ‘blanco cheque’ uit. Het 
CDA is dan ook tegen. Inmiddels krijgen 
 wij uit verschillende hoeken uit de stad, 
o.a. uit ondernemershoek, bijval voor onze 
opstelling wat betreft Koudasfalt. Ook 
wethouder van financiën Jan de Laat 
bleek kritisch. Opmerkelijk dat hij in de 
raad afweek van het pleidooi vóór 
aankoop door wethouder Bergman. Het 
college sprak niet met één mond en kwam 
niet met een eigen voorstel. CDA Gouda 
heeft daarop kritiek: het college hoort te 
besturen en goed onderbouwde 
voorstellen voor te leggen aan de raad!   
 

 
 
Wel heeft het CDA veel waardering voor 
de vele initiatiefnemers in Gouda die via 
crowdfunding de benodigde financiering 
willen vinden voor een sluitende begroting 
en die iets moois willen maken van het 
terrein. CDA Gouda zou dat ook graag 
mogelijk maken, maar stelt dat het 
verantwoord moet zijn.    
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Veiligheid speerpunt voor CDA  
Gebruik de mogelijkheden van de nieuwe 
Rotterdamwet (wet bijzondere 
grootstedelijke problematiek) ook in 
Gouda! Dat pleidooi heeft Huibert van 
Rossum namens het CDA ingebracht in de 
raad. De wet geeft de mogelijkheid om de 
leefbaarheid te verbeteren, onder andere 
door notoire overlastveroorzakers en 
mensen met een crimineel verleden te 
weren. Voor Gouda is dat - gezien de 
criminaliteitscijfers en ook het relatief hoge 
aandeel Marokkaanse Nederlanders 
daarin - van belang. Deze structurele 
aanpak kan helpen patronen en structuren 
te doorbreken. In mei wordt over dit 
voorstel gestemd.  
 
Daarnaast heeft het CDA een appèl 
gedaan om het jihadisme, dat ook in 
Gouda speelt, aan te pakken. Zo’n 20 
personen staan in Gouda op het netvlies 
die mogelijk Syriëgangers worden. 
Zorgelijk. Dit moeten we niet negeren en 
hoog op de agenda houden. Niet 
wegkijken, maar aanpakken stelt het CDA.  
 
Mobiliteit moet in hogere versnelling 
Over het opstellen van een nieuw 
Mobiliteitsplan sprak de raad 15 april. 
Martijn van der Wind vroeg namens het 
CDA het college om lef, visie en ambitie te 
tonen: ‘Want voor een aantrekkelijk 
vestigingsklimaat moet de mobiliteit in een 
hogere versnelling.’ 

Lef kan worden getoond door voortaan 
scooters te weren op de Voorwillenseweg. 
Regelmatig ontstaan gevaarlijke situaties 
door racende scooters. Het CDA vroeg er 
al eerder aandacht voor en wil dat er 
proeven worden gestart om scooters te 
weren van een aantal drukke fietspaden.  

 

Visie kan worden getoond door in te 
spelen op nieuwe vormen van vervoer, 
stelde CDA Gouda. ‘Elektrische fietsen en 
ander nieuwe vormen van vervoer bieden 
kansen. Tegelijkertijd stellen ze ons ook 
voor uitdagingen. Elektrische auto’s 
hebben laadpalen nodig, die zijn er nog te 
weinig. Kleine elektrische auto’s houd je 
niet tegen met een paal op de weg. Die 
gaan daar simpelweg langs. Het CDA 
vraagt het college daarom om een visie op 
nieuwe vormen van vervoer. 

Ambitie kan worden getoond door 
mobiliteit en economische 
aantrekkelijkheid te verbinden.  
Dat is wat Gouda nodig heeft. Want voor 
een aantrekkelijk vestigingsklimaat moet 
de mobiliteit in een hogere versnelling. 
Bedrijvigheid vraagt om goede 
bereikbaarheid. En daar zit de pijn. Door 
de doelstellingen voor de Goudse Poort, 
de Westelijke stadsentree en de 
doorstroming op de burgemeester Van 
Reenensingel naar beneden bij te stellen, 
spannen we in Gouda het paard achter de 
wagen. Want als de economie aantrekt, 
slibt Gouda dicht en verliezen we ten 
opzichte van andere economische centra 
in de regio.’ 

‘Laten we daarom juist inzetten op een 
goede bereikbaarheid en doorstroming 
vanaf de snelweg. Toekomstige 
problemen kunnen we dan voorblijven. 
Bijvoorbeeld de druk die zal toenemen 
vanuit de regio om een doorsteek te 
realiseren vanaf de rondweg van Reeuwijk 
naar de Plaswijckweg. Een goede 
doorstroming en bereikbaarheid vanaf de 
snelweg is de beste garantie voor 
Plaswijck dat de gevreesde doorsteek er 
niet komt, stelde Martijn van der Wind.  
 
Inschrijven Marco Kasteleinfonds? 
Vrijwilligersorganisaties die actief bezig 
zijn met sport en spel, voor kinderen, 
jongeren of volwassenen in Gouda kunnen 
hun activiteit tot 20 mei melden bij CDA 
Gouda 
(suzannedannenburgbijl@hotmail.nl). 
Jaarlijks ontvangen 3 van dergelijke 
organisaties een gift uit het vorig jaar 
opgerichte Marco Kasteleinfonds.  
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